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PROTOKÓŁ NR  9 /23

ZE WSPÓŁNEGO POSIEDZENIA KOMISJI RADY GMINY NAREW

Wspólne  posiedzenie  Komisji  odbyło  się  12  września  2023  roku  w Urzędzie  Gminy  Narew.

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8.00 z następującym porządkiem obrad

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie i opinia w sprawie uchwał przygotowanych na LIV sesję.

2. Zapoznanie się z pismami, które wpłynęły do rady w okresie międzysesyjnym.

3. Sprawy różne. 

Komisje obecne na posiedzeniu:
1. Komisja Budżetu i Finansów.
2. Komisja Rozwoju Gminy.
3. Komisja Rewizyjna.
4. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.

Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu.
Na stan 15 radnych obecnych było 11

Ad. 1

1. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Hajnówka- radni

podjęli decyzję jednogłośnie na tak. 

2.  Uchwała  w  sprawie  pomocy  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi  Hajnowskiemu-  obecni  radni

jednogłośnie zatwierdzili uchwałę.

3. Uchwała w sprawie przyznania Parafii Rzymskokatolickiej Wniebowzięcia N.M.P. i Św. Stanisława

B.M.  w Narwi  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy

zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  lub  znajdujących  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków,

położonych na terenie gminy Narew- radni jednogłośnie przyjęli uchwałę.

4.  Uchwała  w sprawie  przyznania  Parafii  Prawosławnej  Podwyższenia  Św.  Krzyża  w Narwi  dotacji

celowej na parce konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej  ewidencji  zabytków, położonych na terenie  gminy

Narew- zebrani jednogłośnie uchwałę zatwierdzili.

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Narew-

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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6.  Uchwała  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy  Narew-  po

zapoznaniu się z treścią Regulaminu- uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

7.  Uchwała  w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  członków  zespołu  Interdyscyplinarnego  ds.

Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  w  Gminie  Narew-  po  uprzednim  wysłuchaniu  informacji  tut.

pracownika GOPS-u uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

8.  Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  Domowej  oraz

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Narew na lata 2023-2027 i po zapoznaniu się

z w/w Regulaminem – uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

9. Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Narew w 2023r.- uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

10. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Narew na 2023r- po uprzednim wysłuchaniu skarbnika tut.

Urzędu i wyjaśnieniu- radni uchwałę zaakceptowali jednogłośnie. 

Ad. 2

Do Rady Gminy Narew wpłynęło pismo mieszkanki Białegostoku w spr. uregulowania stanu prawnego

drogi gminnej nr. geod. 110 położonej we wsi Makówka- radni wraz z pracownikiem, który prowadzi tę

sprawę  postanowili-  zgodnie  z  warunkami  zabudowy  wydanymi  w  2019r.,  zjazd  na  działkę  jest

zapewniony z drogi gminnej o Nr geod. 357 poprzez działkę o Nr geod. 472, nie ma możliwości innego

zjazdu ze względu na położenie działek. 

Pismo mieszkańców wsi Gorędy i Bruszkowszczyzna w spr. naprawy nawierzchni drogi dojazdowej do

tych że wsi,  gdyż jest  w bardzo złym stanie  technicznym- radni  w/w spr.  zwrócili  się do Wójta  tut.

Urzędu i wskazali aby iż we wsi Waśki znajduje się nadwyżka kruszywa jak stwierdził Wójt Gm. ok.

150t, którym należałoby naprawić nawierzchnię drogi dojazdowej do wsi Gorędy i Bruszkowszczyzna. 

Do Rady wpłynęło  pismo od rodziców dzieci  uczęszczających  do Żłobka Maluszek Tytusek we wsi

Lipiny  185,  17-200  Hajnówka  o  wsparcie  finansowe  z  200  na  500zł  miesięcznie-  po  wnikliwym

przeanalizowaniu  i  wzięciu  pod uwagę,  iż  w naszej  gminie  nie  ma żłobka-  zebrani  zaakceptowali  5

głosami za i 4 głosami sprzeciw. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył Radca Prawny tut. Urzędu w szczególności zebranych interesowała

sprawa samowolnego, nielegalnego użytkowania gruntów należących do gminy i w związku z tym o

zasiedzenie tj. 30 lat gdzie toczą się sprawy w sądzie- poproszono Radcę Prawnego o wyjaśnienie tych

spraw  np.  samowolne  zbudowane  budynki  na  działce  gminnej  (samowola  budowlana),  bezprawne

korzystanie z dopłat do gruntów gminnych itp. 

Swą obecnością  zaszczycił  Radę Dyrektor  Szkoły w Narwi udzielając informacji  zebranym na temat

organizacji pracy, iż przydzielona przez Radę dotacja dla szkoły może zabraknąć w miesiącu grudniu br.

na uposażenia ok. 100 tys. zł w związku z podwyżką płac 7-8% z wyrównaniem od miesiąca stycznia.

Stawiany wniosek wcześniej o przedłużenie pracy przedszkola do końca miesiąca lipca- stwierdził, iż nie
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może być zrealizowany. Rada stwierdza, iż 68 godzin na świetlicę tygodniowo jest za dużo tak samo jak

35 godzin biblioteka w tym kierunku należałoby szukać oszczędności. 

Ad.3 Wnioski komisji 

1.Uzupełnić boczne ściany wiatki na przystanku PKS w Narwi. 

2.  Uzupełnić  brakujące oświetlenia  na rondzie w Narwi i  Trześciance  w przejściach  dla  pieszych na

skrzyżowaniu oraz w Makówce na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z gminną. 

3. Poczynić starania odkupienia Muzeum Wsi w Narwi wraz z posesją i zbiorami, ażeby procedura ta

została rozpoczęta jak najszybciej. 

4. Wykonać podjazdy do wjazdów na posesje we wsi Waśki. 

5.  Wystąpić  z  pismem do Nadzoru Budowlanego o  stwierdzenie  legalności  postawionych budynków

gospodarczych na działce gminnej. 

6. Zwiększyć nadzór ze strony tut. Urzędu Gminy nad gruntami i nieruchomościami gminnymi, które są

w użytkowaniu samowolnym- bezprawnym, zminimalizować aby w przyszłości nie dopuścić do spraw

związanych zasiedzeniem.

7. Udzielić dotacji dla OSP w Trześciance ok. 6 tys. zł. na zakup wyposażenia w postaci defibrylatora,

rękawic i kominiarek- pomimo udzielenia dotacji rządowej zabraknie środków na w/w cel.

Posiedzenie wspólnych komisji zakończono o godzinie 14.00

Protokolant

Zenaida Iwaniuk
Przewodniczący Komisji

Marcin  Szymaniuk
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